
                                                             Dato: D. 6.-1.-2017

Høringssvar vedr. strukturændringer i taleafd. 

Vi er forældre til Mark, som går i Taleboblen. 

Vi synes det er meget vigtigt at Taleafdelingen fortsætter med at være et tilbud i 

Varde Kommune. 

Personlig er det godt fordi Næsbjerg Skole er en lille by som Alslev, hvor vi bor.  

Taleafdelingen har givet vores søn en rigtig god sproglig udvikling. Vi har fået mange 

gode tips og hvordan vi kan udvikle hans sprog. 

Før Mark begyndte i Taleafdelingen, havde han kun fået en time taleundervisning pr. 

uge i sin børnehave. Hans talepædagog, børnehavens pædagog og psykologen har 

konkluderet at det ikke er nok. Det er meget vigtigt at vores søn kan få mere dansk 

med specialiseret viden om sprog som i Taleafdelingen, som heldigvis eksisterer i 

Varde Kommune. 

Vi er meget glad for at Mark har fået plads der og vi kan tydelig se og høre det 

virker. 

Mvh.

Kateryna Litvin og Oleh Shynkarenko

Vibækvej 7, Alslev

6800 Varde
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